Instruction 16009832
Sheet

Description: Receptacle Replacement Assembly, Ceramic
Repair Part Number: 12001676

Kit includes: . =

7 ML

—
74004005 %: .
1555278 74007474 =
2 - Screws 2 - Wire Nut 16009832
6-32 x 5/16" 1 - Regcptacle

Instructi@_Sheet

~ 4N WARNING

To avoid risk of electrical shock, personal injury or death; disconriact electrical power before servicing.

Procedure:

1. Remove screw retalnlng old receptacle fo unit top (vertical flange if applicabley—

2. Remove inoperative receptacle block, by cutting the two harness W|res appro><|mately 4 from
the end of the receptacle block.

3. Install the new receptacle block and mounting clip.

4. Strip %y" of insulation from range harness wires and attach the new lead wires using the wire
nuts (provided).

5. Attach the new receptacle assembly to the range and test operation.

For models with vertical flange: Install the long side of the “L” shaped mounting bracket under
the lip of the receptacle bracket and attach with screw (provided). Place the remaining vertical .
_surface of the “L” bracket behind the lip of the unit and attach with screw (provided).

"L" Bracket
Range Screw
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Feuille
d'instructions

16009832

Description : Ensemble de remplacement de réceptacle,

céramique
Piece de rechange numéro : 12001676

La trousse inclut :
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d'instructions

4\ AVERTISSEMENT

Pour éviter les risques de choc électrique, de blessures ou de mort, débrancher I'alimentation electrlque avant
d'effectuer l'entretien.

Etapes a suivre :

1. Enlevez la vis qui retient 'ancien réceptacle 3 la partie supérisur de l'appareil (rebord verfn., le cas échéant).
2. Enlevez le bloc de réceptacle q%éne fonctionne pas en coupant les deux faisceaux de fiis @ environ 10 cm de
I'extrémité du block de réceptac

3. Installez le nouveau bloc de réceptacle et I'atiashe de montage

4__B&sudez 1 cm d'isolation du faisceau de fils de la cuisiniére et fixez les nouveaux fils & Ialde des coinceurs &
céble (fournis).

5. Fixez le nouvel ensemble de réceptacle a la cuisiniére et vériflez son fonctionnement.
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" Pour les modéies équipés d'un rebord vertical : Instaliez le plus long cété du support de montage sous la lévre

+ du support du réceptacle et fixez avec une vis (fournie). Placez le reste de la.surface verticaie du support en « L »

derriere la levre de I'appareil et fixez avec la vis (fournie).
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